
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 372

Vil ministeren redegøre for, hvornår der, på kort sigt, igen kommer flere betjente til Fyns

Politi, og hvor mange, så man bedre kan nå at udføre opgaverne i Fyns Politi, idet der

henvises til nyhedsudsendelser kl. 19.30 på TV2Fyn den 17. og 18. september 2019 og

artiklen ”Sagsbunker vokser hos politiet: Som at hoppe fra tue til tue, siger tillidsmand” fra

Fyens Stiftstidende/Fyens.dk den 18. september 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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